
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 652 af 20. september 2016 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Julie Skovsby (S). 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for intentionerne bag reduktionen i børnefamilieydelsen mål-

rettet flerlingefamilier, som blev gennemført af den tidligere VK-regering med Genopret-

ningspakken i 2010. 

 

Svar 

Børne- og ungeydelsesloven indeholder ikke bestemmelser, der særligt angår familier med 

børn fra en flerbørnsfødsel, og loftet over børne- og ungeydelsen, der blev indført som 

led i Genopretningspakken i 2010, var heller ikke målrettet familier med flerlinger. 

 

Der ydes efter børnetilskudsloven, der henhører under Beskæftigelsesministeriets ressort, 

tilskud til familier med børn fra en flerbørnsfødsel. Disse regler blev ikke ændret med 

Genopretningspakken i 2010, og regeringen foreslår heller ikke ændringer heraf i forbin-

delse med det foreslåede graduerede loft over børne- og ungeydelsen.  
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